

镀彩盘具模具制造及产品加工

产品名称	镀彩盘具模具制造及产品加工
公司名称	台州市昌朋模塑有限公司
价格	.00/个
规格参数	主要加工设备:cnc 加工设备数量:20 加工能力:200付/年
公司地址	台州市黄岩北城街道塔水桥村
联系电话	13656593793 13185600768

产品详情

主要加工设备	cnc	加工设备数量	20
加工能力	200付/年	工艺类型	注射成型模
模具分型面数目	一个	型腔数目	单型腔模具
模具安装方式	固定式模具	适用范围	食品、日用品、餐具
质量体系	ISO9001	排列方式	卧式
模具材质	718		

公司介绍

台州市昌朋模塑有限公司

是专业从事塑料模具设计、制造、注塑加工为一条龙的私营股份制企业，公司成立于2010年，经过本人十多年的模具设计开发经验和技术的不断创新，现已发展成为一家技术力量雄厚，加工设备先进的模具制造企业。现有高级工程师3名、高级设计人员6名、高级钳工30多名，各种数控、精雕等机加工设备二十多台，主要模具产品为汽车的前后保险杠、汽车前后车灯、汽车仪表台总成开发、摩托车全套塑料件开发、周转箱、家用电器及开关和各类生活日用品等。并成为金杯、厦门金客、哈飞、柳汽等汽车厂家产品配套供应商，有部分模具远销菲律宾、泰国、台湾、埃及等国家和地区。

公司真诚欢迎国内外各技术团队和新老客户前来考察，交流与合作！

昌朋精神：“团结、精干、进取、创新”

昌朋核心竞争力：“一流技术与设备、一流人才与管理、一流品质与服务”

经营理念：“诚信为本、品质为先、精益求精”

我们的宗旨：“诚信为本、品质为先、精益求精”的经营理念，“求实创新、科技兴业”、全力打造“昌朋”品牌追求客户满意就是我们的目标！

about us

about taizhou chang peng-molding co., ltd. is specialized in plastic mold design, manufacturing, injection molding to stop the private joint-stock enterprise, founded in 2010, after my 10 years of experience in mold design and development and technology innovation not only is developed into a strong technical force, advanced mold processing equipment manufacturers. 3 senior engineers, senior designers to 6, more than 30 senior fitter, various numerical control, carving and other machining equipment over 20 sets of mold products main front and rear bumper cars, car front and rear lights, car instrument panel assembly development, motorcycle plastic parts complete development turnover boxes, home appliances and switches and all kinds of daily necessities, etc.. and become the gold cup, xiamen golden passengers, hafei, liu gas and other auto manufacturers for supplying the contractor has some mold sold the philippines, thailand, taiwan, egypt and other countries and regions. we sincerely welcome all old and new technical team to visit each household, exchanges and cooperation! chang peng-spirit: "unity, capable, enterprising, innovative" chang peng-core competitiveness: "first-class technology and equipment, first-class talent and management, first-class quality and service" business philosophy: "honesty, quality first, keep improving," we the purpose: "honesty, quality first, excellence" business philosophy, "innovation, science and technology" to create "chang peng" brand pursuit of customer satisfaction is our goal!